



ePhysio Plus
EY-900P

產品規格

Product Specifications

① 電壓輸入 POWER RATING	12V DC / 2.5A
② 自動 / 手控計時 AUTO TIMER / MANUAL SETTING	30 / 1-60 分鐘 mins
③ 耗電量 POWER CONSUMPTION	18W
④ 產品尺寸 PRODUCT DIMENSION	540 (L) x 115 (W) x 375 (H) 毫米 mm
⑤ 彩盒尺寸 GIFT BOX DIMENSION	545 (L) x 120 (W) x 385 (H) 毫米 mm
⑥ 淨重/毛重 NET / GROSS WEIGHT	1.8 / 2.7 公斤 kg
⑦ 國際安全標準 INTERNATIONAL SAFETY COMPLIANCE	CE



OTO
Balance Life

OTO
Balance Life

帶您踏出健康新一步



星級e足健

 OTO HK 
www.otobodycare.com



ePhysio Plus
EY-900P

擁有健康人生 由護足開始 To Protect Our Feet - the First Step to Maintain Good Health

人的雙腳包含著70,000多條末梢神經，更集中了全身的穴道，而腳底反射區正是整個身體的縮影，反映身體器官的健康狀況。因此，雙腳可以說是健康的根源。要擁有健康快樂的人生，日常就必須加以保護及護理雙腳。

Human legs contain over 70,000 nerves, enormous number of muscles, capillaries and acupunctural points. The foot reflex zone in the human feet reflects the status of our body's health, because each acupunctural point corresponds to different body organs and systems. Hence, it is necessary to protect our 'Window of Health'. Taking good care of our feet is the first step to regain and maintain our health.

韓國製造
Made in Korea!



星級e足健 帶您踏出健康新一步

OTO 星級e足健 (EY-900P) 揉合了傳統中醫的反射原理及現代低周波理療科學，以助改善血液循環。內置的36種專業電波，能刺激雙腳，恢復活力。

ePhysio Plus (EY-900P) combines the traditional Chinese art of reflexology and the modern science of low-frequency electro stimulation, best known for boosting blood circulation. Embedded with 36 scientifically and custom-designed electro-waves, e-Physio Plus invigorates and stimulates the soles.



腳部 Foot



手部 Hands



送
FREE
電極貼2對
2 Pairs of Electrodes

產品特點 Product Features



- 8個全新自動功能程式：
消除疲勞(A1) / 改善睡眠質素(A2-A3) / 放鬆肌肉(A4-A6) / 舒緩疼痛(A7-A8)
8 new Auto Programmes :
Stabilize (A1) / Sleep (A2 - A3) / Relax (A4 - A6) / Soothe (A7 - A8)
- 18種手控程式
18 Manual Programmes
- 99種力度，配合不同需要
99 levels of intensity to suit different needs
- 高達36種專業電波
Up to 36 frequency patterns
- 可調校溫熱按摩功能 (40-60°C)
Adjustable Heat Therapy function (40-60°C)
- 雙插頭設計，能同時按摩身體4個部位
Dual channels providing massage on 4 spots simultaneously on body
- 可以遙控器或機身上按鈕操作
Can be operated by remote controller or the buttons on the machine

產品功效 Product Benefits



- 消除疲勞
Release body fatigue
- 改善睡眠質素
Improve sleep quality
- 舒緩疼痛
Relieve pain and discomfort
- 促進血液循環及放鬆繃緊肌肉
Enhance blood circulation and relax aching and stiff muscles
- 溫熱理療
Heat therapy for overall wellbeing